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1. Mötet öppnandes av ordförande Tobias Paulin.  

 

Närvarande: Tobias Paulin, Fredrik Tutturen Alfredsson, Karin Brolin, Peter Eurenius, 

Kristina Ränk, Kenneth Fredriksson, Madeleine Bäcke, Christian Kron, Sirkka Nylund, 

Stefan Ruda, Tommy Skogh, Inger Skogh, Gerd Åström, Hans Åström, Ingela Larsson, 

Peter Rhodin, Anna-Karin Tillström, Martin Tillström, Benny Sjögren, Jens Thavelin, 

Charlotta Nordell, Eva-Karin Bonnevier,  

 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet genomfördes: Tobias Paulin, ordförande 

och Fredrik Tutturen Alfredsson, sekreterare. 

 

3. Val av justeringsmän, tillika rösträknare, genomfördes. De två som utsågs var 

Kenneth Fredriksson och Martin Tillström.  

 

4. Styrelsens och revisorernas berättelse togs upp. Årsberättelsen, som har gått ut via 

Messengergruppen och även kommer att mejlas ut, gicks igenom av Tobias Paulin. 

Revisorernas berättelse gicks även den igenom. Revisorerna Helena Eriksson och 

Sofia Lindholm meddelade genom Tobias Paulin att det inte finns några invändningar 

gällande det ekonomiska. 

 

En fråga från medlemmarna på mötet gällde ett konto, redovisat som ”6990 övriga 

externa kostnader”. Oklarheter rådde kring vilka kostnader det handlade om. Vi 

beslöt att prata med vår externa revisor Jenny Ohlsson på firman Jennyalisk för att få 

tydlighet i vilka kostnader det handlade om. Efter kontroll med henne har det visat 

sig att den summan är en vinst från 2019 som inte kom med i resultatet för det året, 

var på summan redovisades som förlust för 2020 för att det skulle stämma i 

resultatrapporten.  

 

Kontot står kvar som en budgeterad kostnad för ”oförutsedda utgifter” i 

budgetförslaget för 2021. 

 

5. Ansvarsfrihet för styrelsen medgavs av revisorerna Helena Eriksson och Sofia 

Lindholm. 

 

6. Framställan från styrelsen gällande följande förslag togs upp och godkändes av 

stämman:  

 

- Ev motioner från medlemmarna 

- Ersättning till styrelsen och revisorerna  

 



Inga motioner hade inkommit från samfällighetens medlemmar.  

 

7. Styrelsens förslag till budget och debiteringslängd godkändes av stämmans deltagare. 

 

8. Val av styrelse och styrelseordförande genomfördes. Tobias Paulin omvaldes som 

ordförande, Fredrik Tutturen Alfredsson valdes på ytterligare ett år som sekreterare 

och Sirkka Nylund omvaldes för kassörsrollen. In i styrelsen valdes även Tommy 

Skogh. Till suppleanter valdes Åke Lorestig, Madeleine Bäcke, Karin Brolin samt 

Jeanette Gureng.   

 

9. Val av revisorer genomfördes. Som revisorer fortsätter Helena Eriksson och Sofia 

Lindholm. Revisorsreserv är Martin Larsson.  

 

10. Val av valberedning genomfördes. Carolina Kron och Maria Lundeberg kliver av och 

som ersättare valdes Kenneth Fredriksson samt Benny Sjögren.  

 

11. Meddelande om plats där mötesprotokollet hålls tillgängligt: Vi bestämde att 

protokollet ska finnas på den hemsida som nu finns tillgänglig och att det dessutom 

ska mejlas ut till samfällighetens medlemmar.  

  

12. Övriga frågor:  

 

* Snöröjningen var uppe för diskussion. Synpunkter gällande den har kommit in den 

gångna vintern. Främst har dessa gällt att snöröjningen genomförts sent under dagen 

flera gånger om. Delvis handlar det om en kostnadsfråga, det blir avsevärt dyrare om 

vi ska ta in någon annan aktör. Vi ska dock kolla upp om det går att snabba på 

snöröjningen här när det är mycket snö.  

 

* Förslag om e-faktura: Att ordna så att det blir ett betalningsalternativ när det gäller 

samfällighetsavgiften innebär ingen hög kostnad (max 600 kronor/år). Medlemmarna 

var positiva till att erbjudas möjligheten. Vill man ha e-faktura framöver behöver man 

som samfällighetsmedlem meddela detta till vår kassör Sirkka Nylund via mejl  

(sirkka-liisa66@hotmail.com).  

 

* Badplatsen: Förslag på att plantera växter/blommor och snygga till lite där nere. Vi 

bestämde att vår Messengergrupp kan vara en passande kanal för att ta upp 

intresseanmälningar kring medverkan i det arbetet. Är det någon som är intresserad så 

hör av er via Messengergruppen. 

 

13. Mötet avslutades av ordförande Tobias Paulin.  

 

mailto:sirkka-liisa66@hotmail.com


Årsmöteshandlingar: 

Förvaltnings-/verksamhetsberättelse  

Revisionsberättelse  

Förslag till ny styrelse  

Förslag till ny budget  

Eventuella motioner från medlemmarna  

  

 

 

Justerare, Kenneth Fredriksson                   Justerare, Benny Sjögren  

 

______________________________________      ___________________________________ 


